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Protokół  Nr LI/2022   

z  sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu  24 listopada 2022 roku 

w godz. od 1600 do 1645 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych (ustawowo 15 radnych)   

Obecni (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk 

Damian, Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak 

Andrzej, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 Nieobecny radny (1): Malicki Roman 

  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W sesji uczestniczyli także: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek 

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska  

 

Ad.1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich 

radnych oraz gości. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych  

i Rada jest władna do  podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane quorum (nieobecny radny 

Radosław Andrzejak). 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad L sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2022; 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2022-2028; 
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3) przyjęcia „Rocznego Programu  Współpracy Gminy Borek Wlkp. z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w  art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023”, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz 

trybu ich pobierania; 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania  czystości 

i porządku na terenie gminy Borek Wlkp.; 

6) górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników z instalacji 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transport nieczystości ciekłych; 

7) określenia świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

oraz warunków i sposobu ich przyznawania w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Borek Wielkopolski; 

8) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu dla celów obliczenia wysokości 

zwrotu kosztów przewozu rodzicom dzieci z niepełnosprawnościami. 

7.   Odpowiedź Burmistrza na interpelację zgłoszoną na poprzedniej sesji. 

8. Wolne głosy, wnioski i informacje.  

9. Zakończenie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do porządku sesji. 

Nikt uwag nie zgłosił, wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji. 

 

Ad. 3 . Przyjęcie protokołu z obrad L sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu 

z L sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 9 listopada 2022 r. roku i był wyłożony na 

stanowisku ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr. Następnie zapytał czy radni 

zgłaszają uwagi do protokołu. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia. 
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Za przyjęciem protokołu z L sesji Rady głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej,  

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

Nieobecny radny: Andrzejak Radosław 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało zamieszczone na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Borku Wlkp., zostało również przesłane radnym na pocztę 

elektroniczną i nie będzie odczytywane. 

Uwag do w/w  sprawozdania  nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie wpłynęła interpelacja oraz zapytanie. 

 

Ad. 6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2022 

Burmistrz  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 
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Uchwała Nr LI/413 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2022-2028 

Burmistrz  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LI/ 414 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

3) przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Borek Wlkp. z organizacjami 

pozarządowymi oraz  podmiotami określonymi w  art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023” 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 
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Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a)  Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LI/415 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a)  Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b)  Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  
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Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr L/416/2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania  czystości 

i porządku na terenie gminy Borek Wlkp. 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LI/417 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 
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6) górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników z instalacji 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transport nieczystości ciekłych 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LI/418 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

7) określenia świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania w szkołach 

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Borek Wielkopolski 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LI/419 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

8) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu dla celów obliczenia wysokości 

zwrotu kosztów przewozu rodzicom dzieci z niepełnosprawnościami 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LI/420 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 
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Ad.7. Odpowiedź Burmistrza na interpelację zgłoszoną na poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na ostatniej sesji, która odbyła się w dniu 9 listopada 

br. radny Michał Dopierała złożył interpelację, po czym odczytał  w/w interpelację. 

Następnie Burmistrz przedstawił odpowiedź udzieloną radnemu Michałowi Dopierała, która 

stanowi załącznik  nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

Radny Damian Florczyk - chciałbym nawiązać  to zapytanie do ustawy o szczególnych 

rozwiązaniach służących ochronie odbiorców energii elektrycznej, gdzie zgodnie z art. 37 

cytowanej ustawy, kierownicy jednostek sektora finansów publicznych w okresie od  

1 grudnia do 31 grudnia mają obowiązek zmniejszyć zużycie energii elektrycznej o 10%, 

mówi tu się o budynkach, ich częściach oraz środkach transportu, i chyba jeszcze o 

urządzeniach infrastruktury. Intencją ustawodawcy zapewne było, żeby w tym oszczędzaniu 

rozpocząć od organów administracji rządowej, jednostek samorządu terytorialnego, potem 

podejrzewam, żeby zachęcić szerokie grono odbiorców innych, czyli indywidualnych do 

oszczędzania. Wiadomo, w jakiej sytuacji geopolitycznej w chwili obecnej się znajdujemy.  

Czy Gmina Borek Wielkopolski  podjęła już jakieś działania w tym zakresie, poza tym 

również o te 10%, skoro wskaźnik wyliczenia według tego wzoru jest za średnie zużycie 

prądu za rok 2018 i 2019, a mamy tylko miesiąc i to jest 10% to jest naprawdę dużo. Czy 

zostały jakieś podjęte już działania w tym kierunku. 

 

 Burmistrz - jak już kiedyś informowałem, wysłałem pisma do sołtysów, aby uwzględnili 

oszczędności w energii, nie tylko w prądzie, ale również w ogrzewaniu na tych obiektach,  na 

których dofinansowania otrzymać w żaden sposób nie możemy. 

Zgodnie z interpretacją ostateczną Radcy Prawnego, wszystkie jednostki organizacyjne, które 

podlegają Gminie, bo Gmina tu jest rozumiana jako jednostka, tak jak województwo i powiat, 

a podlegają mu wszystkie właśnie tego typu szkoły, przedszkola. Gminny Ośrodek Kultury 

jest oddzielny, chociaż wchodzi w nasz budżet, musi zrobić sprawozdanie za miesiąc 

grudzień, w ciągu trzech miesięcy roku następnego, czyli w 2023, zaś w 2024 roku trzeba 

będzie zrobić sprawozdanie za 2023 odnosząc się do wyników 2022 roku. Zaś grudzień, o 

którym tutaj radny Damian Florczyk wspomniał, odnosimy się do roku 2018, 2019, do 

średniej. Nie jest to proste, ze względu na to, że w tym czasie w gminach podochodziło 

mnóstwo różnego rodzaju urządzeń elektronicznych, które zwiększają zużycie prądu. 

Technologia idzie do przodu, a to wiąże się z prądem, poza tym powstanie nowych ulic, 
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osiedli również zwiększa ilość zużywanego prądu. Nie wiem, czy nie będą jakieś zmiany  

rządowe czy przez wprowadzone Sejm, co do  kwestii regulacji i tego odniesienia, no bo 

musiałbym wtedy wyłączyć to wszystko, co doszło właściwie od roku 2018, 2019  żeby się z 

tym zmierzyć. Nie wierzę, że gdziekolwiek wyjdzie ten wskaźnik niższy. Ale, to jest inny 

temat. Jakie działania my podjęliśmy, oczywiście informację przekazałem do wszystkich 

podległych jednostek i wszystkie podległe jednostki muszą się zastosować do tych zaleceń, 

gdzie to jest możliwe. Bo nie zawsze jest to możliwe, ale gdzie jest możliwe mają ograniczyć 

zużycie prądu. Również mają mi przygotować, wyliczyć  wraz z uzasadnieniem, jeżeli nie 

zostanie spełniona oszczędność tych 10%  dlaczego nie mogą tego spełnić. Bo ostatecznie ja  

odpowiadam, a za to grozi mi kara 20.000,00 zł, jeżeli takich oszczędności nie uzyskam. Z 

naszej strony, jako jednostki z urzędu, która jest płatnikiem choćby za oświetlenie, 

poczyniliśmy odpowiednie starania i nie tyle chodzi tutaj już właściwie o oszczędność prądu 

związaną z kwotą do zapłacenia, bo ona jest istotna w budżecie Gminy.  Ale bardziej chodzi 

tu, aby zaoszczędzić samo zużycie prądu. Dlatego też podjąłem odpowiednią decyzję, zostało 

już uzgodnione z dostawcą prądu, od dnia jutrzejszego rozpocznie się stopniowe wyłączanie 

na poszczególnych regulatorach zasilania prądu od godziny 1 w nocy do godziny 4. Do końca 

listopada  obejmie 85% gminy. W pierwszym tygodniu grudnia najprawdopodobniej zostanie 

wyłączona reszta gminy.  

Proszę się do tego stanu przygotować. W innych gminach poszli inną drogą. Niektórzy będą 

prąd włączać później, no ale wydaje mi się, że jak ludzie o godzinie 4, 5 czy 6 funkcjonują, to 

lepiej, żeby się światło świeciło, a nie zamiast o godzinie 5 zgaśnie, zostanie włączone o 6, no 

i będzie wyłączane wcześniej. Wydaje mi się, że rano ludzie jadą do pracy. W moim 

przekonaniu najmniejszy ruch jest między godziną 1:00 a godziną 4:00. Te trzy godziny z 

moich wyliczeń, jest na pograniczu, bo może potrzeba czterech, ale na razie spróbujmy te trzy 

godziny wyłączyć oświetlenie. Uważam, że to jest chyba najlepsze rozwiązanie. Możecie 

Państwo mieć inne zdanie, ale po prostu patrzyłem na wszystkie możliwe sposoby i dlatego 

wybrałem taki wariant.  

 

Radny Romuald Gawroński  - czy  Burmistrz się orientuje, czy nasze firmy wywozowe, mają 

stawki górne czy średnie. 

Burmistrz – na posiedzeniu Komisji przedstawiałem dokładnie w tej chwili nie mam tych 

notatek, ale w 100% nie mają górnych stawek, wręcz przeciwnie. 
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Radna Magdalena Przybylak -  21,10 % dla gospodarstw domowych, a na przemysłowych 

30%.  

Przewodniczący Rady -  projekt budżetu na rok 2023 oraz projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2023 – 2029 zostały przesłane radnym na pocztę e- 

mail do zapoznania.  

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił plan pracy Rady na miesiąc grudzień br.: 

1) 5 grudnia  - posiedzenia Komisji  (zaopiniowanie projektu budżetu na rok 2023 oraz 

WPF na lata 2023-2029); 

2) 6 grudnia  - sesja Rady Miejskiej; 

3) 19 grudnia  - Komisja wspólna (zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej); 

4) 22 grudnia – sesja Rady Miejskiej. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.9. Zakończenie. 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zakończył LI sesję Rady Miejskiej  

Borku Wlkp. 

 

  Protokołowała      Przewodniczący Rady 

 

Wiesława Wójcik           Tomasz Pawlak 


